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Abstract

        
In antiepileptic treated adults a decrease of serum uric acid concentration was reported. In contrast to these findings we did not find a general decrease of uric acid concentration in 233 studied epileptic children and juveniles treated with antiepileptic drugs. But we found a significant decrease of uric acid concentration in epileptic children and juveniles treated with carbamacepine in monotherapy as well as in combined treatment. Rather increased uric acid serum concentration were found in primidone and valproate monotherapy. In the studied age groups only carbamacepine seems to be able to diminish uric acid concentration. The underlying mechanisms are unknown.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei epileptischen Kindern und Jugendlichen konnten wir die Beobachtung generell erniedrigter Serumharnsäurekonzentrationen unter antiepileptischer Behandlung, die bei erwachsenen Epileptikern von Krause gemacht wurde, nicht bestätigen. Allerdings führt eine Carbamazepinmonotherapie oder -kombinationstherapie auch im Kindes- und Jugendlichenalter zu einer signifikanten Erniedrigung der Serumharnsäurekonzentration. Eher höhere Harnsäurewerte fanden sich unter Primidon- und Valproatmonotherapie. Somit scheint in dieser Altersgruppe nur Carbamazepin die Serumharnsäurekonzentration zu erniedrigen. Die Ursachen sind unklar.


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 44.198.181.6
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  